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Protokół z LII 

sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 30 listopada 2022 r.  

 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Fifielski 

2. Dominik Goliszek  

3. Aleksander Hamerla 

4. Ewa Jeżewska 

5. Iwona Owieśna 

6. Piotr Pawlikowski 

7. Helena Przekwas 

8. Sławomir Składanek 

9. Teresa Sztuczka 

10. Czesława Walkowiak 

11. Małgorzata Wiśniewska 

12.  Rafał Żelazek 

Nieobecni: 

1. Joanna Grabowska 

2. Waldemar Raniszewski 

3. Wioleta Warzocha 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad LII sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie uwag do protokołów z poprzednich sesji. 

2. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2022 rok, 

2) w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2023, 

3) w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci do placówek oświatowych, 

4) w sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę 

oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, 
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6) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego, 

szkół i placówek dla których Gmina Zławieś Wielka jest organem rejestrującym, 

7) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

8) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego, 

9) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień 

w tym podatku. 

3. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.  

 

Ad. 1  

Przewodniczący otworzył obrady i przywitał zebranych tj. wójta, pracowników urzędu gminy, 

radnych oraz mecenasa. Powiedział, że na sali obrad jest 12 radnych, co pozwala, na 

prawomocne prowadzenie obrad. Powiedział, że porządek obrad nie zmienił się w stosunku do 

wspólnego posiedzenia komisji i nikt z radnych nie miał uwag, ani wniosków do porządku 

obrad. Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów z poprzednich sesji. Nikt z radnych nie 

zgłosił się.  

Ad. 2 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na 2022 rok zgodnie z uzasadnieniem.  

Rafał Żelazek – radny zapytał jakie kwoty przeznacza się na zakup ogrzewania do końca 

tego roku dla domów kultury i szkół i czy to wystarczy.  

Pani skarbnik wraz z wójtem udzielili odpowiedzi na zadane pytanie. Wójt wyjaśnił, że spotkał 

się już w październiku z dyrektorami szkół i ma zapewnienie od dyrektorów, że opału nie 

zabraknie, a fundusze na ten cel są zabezpieczone.  

Sławomir Składanek – radny zapytał między jakie jednostki OSP zostaną rozdysponowane 

pieniądze z funduszu sprawiedliwości.  

Jan Surdyka – wójt odpowiedział, że Pędzewo, Rzęczkowo i Skłudzewo.  

Piotr Pawlikowski - przewodniczący Rady Gminy w związku z tym, że radni nie zadawali 

więcej pytań przewodniczący poprosił o przygotowanie głosowania. 

 

Głosowano w sprawie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy 

Zławieś Wielka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2023. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy wyjaśniła, że podjęcie tej uchwały odbywa się co 

roku i wynika z ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Treść projektu 

uchwały jest tożsama z tym obecnie obowiązującym, zmianie uległy jedynie kwoty, na 

realizację zadań, które zostały zwiększone. Projekt podlegał konsultacjom społecznym, 

jednak nikt w wyznaczonym terminie nie zgłosił swoich uwag.  

Rafał Żelazek – radny wyraził swoją aprobatę dotyczącą tego projektu i przeznaczania 

środków na ten cel. Dodał, że radni muszą wiedzieć, że np. na sport mimo, zwiększenia kwot 

nie wystarcza pieniędzy i kluby sportowe trenerzy itp. pozyskują sponsorów i sami angażują 

też swoje siły i środki, aby to wszystko dobrze funkcjonowało.   

 

Głosowano uchwałę  

w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2023,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Alina Khalaf – inspektor ds. oświaty  omówiła uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu kosztów przewozu 

niepełnosprawnych dzieci do placówek oświatowych. Wyjaśniła, że zgodnie ze zmianami w 

ustawie prawo oświatowe wymagane jest podjęcie tej uchwały i dostosowanie jej do nowych 

przepisów. Powiedziała, że obecnie to uchwała narzuca stawkę i my nie możemy nic zmienić.  

Rafał Żelazek – radny zapytał ile dzieci jest dowożonych do szkół i jaka to jest kwota 

roczna.  

 

Alina Khalaf – inspektor ds. oświaty  odpowiedziała, że jest to od 17 do 20 umów 

podpisanych co roku i gminę kosztuje to ok 114 tys. zł. Po zmianie stawek suma zwiększy się 

do ok 192 tys. zł. A od 2023 r. kiedy wejdą w życie nowe stawki tzw. kilometrówki kwota 
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może ponownie ulec zmianie.  

 

Głosowano uchwałę  

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci do placówek oświatowych,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Alina Khalaf – inspektor ds. oświaty zgodnie z uzasadnieniem omówiła kolejną uchwałę  w 

sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego.  

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały. 

 

Głosowano uchwałę 

w sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Alina Khalaf – inspektor ds. oświaty omówiła zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. Odczytała uzasadnienie do uchwały.  

Radni pytali o stawki dla mentora i przebieg rozmów ze związkami zawodowymi, które 

konsultowały ten projekt. 

Głosowano uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli,.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Alina Khalaf – inspektor ds. oświaty omówiła zgodnie z uzasadnieniem uchwałę w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego, 

szkół i placówek dla których Gmina Zławieś Wielka jest organem rejestrującym.  

 

Głosowano uchwałę 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek dla których Gmina Zławieś Wielka jest organem 

rejestrującym,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika przedstawiła radnym uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Powiedziała, że stawki zostały 

podniesione w stosunku do roku ubiegłego, ale nie są podniesione o stawki maksymalne, jakie 

rada gminy ma możliwość podnieść.  

Janusz Fifielski – radny zapytał, czy gminę stać na to, aby nie zwiększać stawek podatku od 

nieruchomości do kwot maksymalnych i stracić 800 tys. zł, które można zyskać przy 

zwiększeniu stawek podatku od nieruchomości do stawek maksymalnych. 

Ewa Jeżewska – radna  powiedziała, że ma takie samo zdanie jak radny Fifielski i nieobecna 

tu radna Grabowska, która też uważa, że ustalenie górnych stawek podatków jest korzystne i 

dobre dla budżetu gminy. Złożyła dwa wnioski o zwiększenie podatku w gruntach 

pozostałych i podatku od nieruchomości. 

Rafał Żelazek – radny powiedział, że jego zdaniem propozycja wójta zawarta w uchwale 

jest propozycją zrównoważoną, trzeba brać uwagę czynnik społeczny również. Mamy na 

terenie gminy wielu emerytów i rencistów i maksymalne stawki, mocno uderzą w tę grupę 

społeczną. A 800 tys. zł, które byśmy zyskali na maksymalnych stawkach podatków nie 
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pokryje wszelkich potrzeb gminy chociażby na inwestycje.  

 

Janusz Fifielski – radny odpowiedział, że może to nie rozwiąże wszystkich problemów, ale 

da na pewno większe możliwości, a te środki które zyskamy będzie można przeznaczyć na 

więcej inwestycji. Gminie potrzebny jest każdy pieniądz.  

Rafał Żelazek – radny poprosił, aby spojrzeć na tabelę, jaka strata była w zeszłym roku do 

górnych stawek a jaka jest w tym roku. W roku ubiegłym do górnych stawek gmina traciła 

1 200 000 zł, a w tym roku starta jest o 400 tys. mniejsza. 

Ewa Jeżewska – radna powiedziała, że co roku będzie ten sam problem i co roku będziemy 

zwiększać te podatki, jako mieszkanka, wcale nie cieszy się, że trzeba zwiększać te podatki, 

ale te pieniądze są po prostu potrzebne dla rozwoju gminy. 

Jan Surdyka – wójt odpowiedział, że proponując stawki na nowy rok, kierował się aspektem 

społecznym. Niestety, ale nasi najbiedniejsi mieszkańcy, zawsze są poszkodowani w takiej 

sytuacji. Na dodatek nasza gmina się rozwija napływają nowi mieszkańcy, meldują się i jakoś 

to się kręci. Wprowadzenie maksymalnych stawek niestety byłoby dla wielu krzywdzące. 

Stwierdził, że lepszy jest wróbel w garści niż gołąb na dachu w tej sytuacji.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy powiedział, że samorządy są w bardzo 

trudnej sytuacji, a temat podatków, zawsze będzie tematem niezgody. Przez szalejącą inflację 

w przyszłym roku kolejny raz staniemy przed takimi rozmowami. Strata nie jest, aż tak 

ogromna. Powiedział, że jest za tym, aby dążyć do górnych możliwych stawek, ale nie do 

najwyższych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego radnej Ewy Jeżewskiej w sprawie zmiany stawek podatku od 

nieruchomości w paragrafie 1 pkt. lit. c - grunty pozostałe z 0,50 zł za 1 m2 na kwotę 0,55 

1m2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Janusz Fifielski, Ewa Jeżewska 

 

PRZECIW (8) 

Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa 

Sztuczka, Czesława Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dominik Goliszek, Piotr Pawlikowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego radnej Ewy Jeżewskiej w sprawie zmiany wysokości stawek podatku od 



7 

 

nieruchomości w paragrafie 1 pkt 2 lit. a od budynków lub ich części mieszkalnych z 0,98 zł 

za 1 m2 na 1 zł za 1 m2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Janusz Fifielski, Ewa Jeżewska 

 

PRZECIW (8) 

Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa 

Sztuczka, Czesława Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dominik Goliszek, Piotr Pawlikowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Głosowano uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir 

Składanek, Czesława Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

PRZECIW (1) 

Ewa Jeżewska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Teresa Sztuczka 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika odczytała uzasadnienie do uchwały  w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego.  

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu. 

 

Głosowano uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika zgodnie z uzasadnieniem omówiła uchwałę w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym 

podatku. 

 

Nikt z radnych nie miał pytań do omawianej uchwały.  

 

Głosowano uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, 

Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława Walkowiak, Małgorzata 

Wiśniewska, Rafał Żelazek 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Fifielski 

 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Grabowska, Waldemar Raniszewski, Wioleta Warzocha 

 

Ad. 3  

Jan Surdyka – wójt stwierdził z przykrością, że nie przedstawi informacji o pracy między 

sesjami, ponieważ był nieobecny między dwoma sesjami, ponieważ chorował.  

Krzysztof Rak – zastępca wójta powiedział, że nie przygotował się do tego sprawozdania, ale 

w czasie nieobecności wójta, głównym tematem, którym się zajmował był preferencyjny zakup 

węgla przez mieszkańców. Powiedział, że zrobimy wszystko, żeby węgiel był jak najszybciej 

dostępny dla wszystkich, aby zabezpieczyć to co najważniejsze, czyli ciepło w domu.  

 

Ad. 4  

Janusz Fifielski – radny  powiedział, że dochodzą go niepokojące głosy dotyczące świetlic 

wiejskich i zasad ich funkcjonowania.  Jak gmina widzi dalszą współpracę z 

organizacjami, które do tej pory zajmowały się świetlicami.   

 

Jan Surdyka – wójt odpowiedział, że nie jest naszą intencją, aby wstrzymać działania 

świetlic i osób, które do tej pory angażowały się w to zadanie. Szukamy rozwiązania 

korzystnego dla obu stron, ale zgodnego z przepisami prawa. Nie zamykamy się również na 
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głosy i propozycje osób, które do tej pory zajmowały się świetlicami. Odbyło się kilka spotkań, 

tworzony jest regulamin funkcjonowania świetlic i mamy nadzieję, że uda się dojść i 

wypracować porozumienie w tym temacie. Świetlice muszą funkcjonować, rozwijać się, ale 

zgodnie z obowiązującymi przepisami.  Dodał, że gmina nie chce w niczym przeszkadzać, 

ale chce wręcz pomagać tylko w granicach prawa. Inne gminy mają takie regulaminy i dobrze 

to funkcjonuje.   

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy powiedział, że jak najbardziej to popiera i 

ma nadzieje, że uda się wypracować wspólne stanowisko w tej sprawie.   

 

Rafał Żelazek – radny zapytał o dalszą budowę ścieżki rowerowej  na odcinku Pędzewo-

Zławieś Wielka oraz o możliwość wprowadzenia obszaru zabudowanego w Złejwsi Małej. Po 

remoncie drogi, kierowcy nie zwracają zupełnie uwagi na prędkość co stanowi zagrożenie dla 

mieszkańców.  

 

Jan Surdyka – wójt jeśli chodzi o budowę ścieżki to będzie kontynuacja, są takie plany i 

finanse na ten cel. Jeśli chodzi o kontrolowanie prędkości, to niestety nie ma takiej możliwości, 

żeby nasza policja sprawdzała prędkość, bo nie ma takich narzędzi. Postara się jednak 

porozmawiać z zarządem dróg wojewódzkich w celu ustanowienia obszaru zabudowanego na 

tym terenie.  

 

Małgorzata Wiśniewska – radna zapytała o to, kiedy będą rozdawane komputery z programu 

„Granty PGR”. 

 

Krzysztof Rak - zastępca wójta  wyjaśnił, że komputery są zakupione, jednak powstały 

oszczędności i postanowiono zrobić dodatkowy przetarg na osprzęt tj. klawiatury, głośniki, 

myszki itp.  Przetarg odbył się, ale niestety został unieważniony z przyczyn proceduralnych. 

Mimo, tego, że musi odbyć się kolejny, komputery zostaną rozdane do końca grudnia br. A 

dodatkowy sprzęt w późniejszym terminie.   

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy zapytał o światłowód na terenie gminy. 

 

Jan Surdyka – wójt wyjaśnił, że jest to niezależna firma NEXERA, która realizuje to 

przedsięwzięcie i gmina nie ma za bardzo wpływu na to, gdzie jest ten światłowód zakładany. 

Jest to projekt rządowy i nikt nawet z gminą tego nie ustalał. Linia kablowa idzie po słupach 

energetycznych, a nie w pasie drogowym, dlatego firma dogadywała się z energetyką w tej 

sprawie. Jednak prosi mieszkańców o zwracanie się bezpośrednio do tej firmy i prośbę o 

budowę tego łącza tam gdzie jest taka potrzeba.   

 

Ad. 5 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów przewodniczący o godz. 15. 18 zamknął obrady LII sesji 

Rady Gminy Zławieś Wielka.  

 

  

Przygotowała: Sylwia Suduł-Tyloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

          Piotr Pawlikowski 

  


